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حضرت امام خمینی)ره(: این خون سیدالشهداء علیه السلام 
است که خون همه ملت های اسلامی را به جوش می آورد.

اخبار ادبی و هنری
هوشنگ توکلی:

برخی مدیران فرهنگی موجب فاصله 
جامعه با ارزش ها شده اند

یک هنرمند دفاع مقدس گفت: ســخنان اخیر رهبر انقلاب درباره اهمیت 
پرداختن به زندگی شهدا در آثار هنری و ادبی نشان می دهد که مدیران فرهنگی 

باید به خودشان تکانی دهند و در عملکرد خود تجدید نظر کنند.
رهبر انقلاب در دیدار اخیر گروهی از اعضای کنگره بزرگداشــت شهدا با ایشان 
فرمودند:»هنرمندان برای نشــان دادن سیمای نورانی شــهیدان به جوانان، باید به 
میدان بیایند و با استفاده از شیوه های مختلف به ویژه هنر نگارش و تولید کتاب های 
کوتاه و خواندنی، واقعیت های زندگی شــهیدان را بدون اغراق و با قلم زیبا و شــیوا 
بیان کنند.« هوشــنگ توکلی، بازیگر و کارگردان ســینما درباره این سخنان رهبر 
انقلاب در گفت وگو با کیهان گفت: من این بار می خواهم انتقادم را به مدیران مربوط 
به این عرصه بیان کنم. چون اگر آثار این حوزه به درســتی مدیریت می شــدند و در 
اختیار مخاطب قرار می گرفتند ما نباید امروز در این زمینه تا این حد دچار کمبود و 
ناآشنایی بخشی از جامعه با ارزش های دفاع مقدس باشیم.به همین دلیل هم معتقدم 
کــه مدیریت اجرایی این بخش ها باید در نحوه عملکرد خود تجدید نظر کنند.  وی 
تصریح کرد: کم کاری از ناحیه مدیران فرهنگی است. چون آثار زیادی پشت در اتاق 
این مدیران مانده است، یا این مدیران غرب زده شده اند یا اینکه اعتقادی نداشته اند 
و فضاهای مهم فرهنگی را اشغال کرده اند و این آثار ارائه نشده است. توکلی در پایان 
اظهار داشت: رهبر معظم انقلاب اسلامی بارها درباره این گونه مسائل تأکید کرده اند. 
اما اینکه این بار به طور مستقیم درباره اهمیت انتشار زندگی شهدا در آثار فرموده اند، 

نشان می دهد که مدیران فرهنگی باید تکانی به خودشان دهند.
نخستین کنگره شعر مدافعان حرم 

در استان سمنان برگزار شد
اختتامیه نخستین کنگره شعر مدافعان حرم با عنوان »این همه یوسف« در 
تالار تئاتر شهر فرهنگســرای کومش سمنان برگزار شد و منتخبان این کنگره 

جوایز خود را دریافت کردند.
در این مراســم که با حضور استاندار سمنان و مدیران و مسئولان استان و 
شاعران مطرحی چون سعید بیابانکی، محسن کاویانی و همچنین سید سکندر 
حسینی از شاعران کشور افغانستان برگزار شد، هیئت داوران نتایج آرای خود را 
به این شــرح اعلام کرد: محمدحسین ملکیان از اصفهان، رضا نیکوکار از گیلان 
و مریم کرباسی نجف آبادی از اصفهان به طور مشترک به مقام اول دست یافتند 
و جایزه ســفر به لبنان و دیدار با رزمندگان مقاومت را از آن خود کردند.حسن 
یعقوبی از ســمنان، محســن ناصحی از اصفهان و پیام جهانگیری از اردبیل نیز 
به طور مشترک حائز رتبه دوم شدند و کمک هزینه سفر به عتبات عالیات به آنان 
اهدا شد. آرش پورعلیزاده از گیلان، ابوالفضل جبله از سمنان و میلاد حبیبی از 
اصفهان به طور مشــترک در رتبه سوم قرار گرفتند و کمک هزینه سفر به مشهد 
مقدس را دریافت کردند. همچنین زینب دولت خواهی از سمنان، سما روشنایی 
از قم، شــکیبا غفاریان از سمنان، حسن پاکزاد از زنجان، نیما غزللو از سمنان و 

فاطمه سادات طبایی از سمنان شایسته تقدیر شناخته شدند.
در نخســتین کنگره شــعر مدافعان حرم در استان ســمنان که با عنوان 
»این همه یوسف« و با محوریت شهدای مدافع حرم و جبهه مقاومت برگزار شد 
بیش از 450 اثر از سراسر کشور در همه قالب های شعری به دبیرخانه این کنگره 
ارســال شد. در حاشیه این مراسم، تمبر نخستین کنگره شعر مدافعان حرم در 
استان سمنان نیز رونمایی شد. نخســتین کنگره شعر مدافعان حرم در استان 
ســمنان با همکاری و مشــارکت جبهه فرهنگی انقلاب اسلامی استان سمنان، 
حوزه هنری استان ســمنان، اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان سمنان، 

بنیاد شهید و امور ایثارگران استان سمنان برگزار شد.

هدیه به خوانندگان در پرتو وحی

تبدیل نعمت، عقوبت شدید الهی را 
به دنبال دارد!

»از بنی اســرائیل بپرس: »چه اندازه نشانه های 
روشن به آنها دادیم؟« )ولی آنان، نعمتها و امکانات 
مادی و معنــوی را که خداوند در اختیارشــان 
گذاشته بود، در راه غلط به کار گرفتند( و کسی 
که نعمت خدا را، پس از آنکه، به ســراغش آمد، 
تبدیل کند )و در مســیر خلاف بــه کار گیرد، 
گرفتار عذاب شدید الهی خواهد شد( که خداوند 

سخت کیفر است.«
بقره- ۲11

اصفهان- خبرنگار کیهان:
مدیرعامل شرکت فولاد 
مبارکه اصفهان در مراسم 
آغاز بکار دومین کنفرانس 
)متال  ایران  فولاد  و  آهن 
بولتن( با بیان اینکه مقرر 
است تولید فولاد در ایران 
از 17 میلیون تن در زمان 
تن  میلیون   55 به  حاضر 
در سال 1404 برسد، تأکید 
کرد: برگزاری این کنفرانس 
در اصفهان راه رسیدن به 

این هدف را هموار می کند زیرا شرکتهای خارجی بیش از پیش 
با ظرفیتهای ایران آشنا شــده و زمینه روابط بین المللی فراهم 

می شود.
بهرام سبحانی افزود: تولید فولاد ایران در سال 2015 میلادی حدود 
16/1 میلیون تن و میزان مصرف آن در کشــور در زمان یاد شده حدود 

18/7 میلیون تن بوده است.
وی پیش بینی کرد: این رقم تا ســال آینده به 20 میلیون و تا ســال 

1404 به 35 میلیون تن در سال برسد. 
وی با اشاره به روند رو به رشد صادرات فولاد و روند کاهشی واردات 
فولاد در ایران از سال 2007 میلادی تا 2015 گفت: امسال تراز تجارت 
فــولاد ایران قطعاً مثبت و ایران صادرکننده خالص فولاد خواهد شــد و 

صادرات از واردات فولاد در کشور پیشی خواهد گرفت.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه اصفهان همچنین با بیان اینکه ایران 
در حال طی کردن مســیر توسعه تا ســال 1404 است، افزود: براساس 
برنامه های ســند چشــم انداز تا افق 1404 سرانه مصرف فولاد در کشور 
باید به 350 کیلوگرم در ســال برسد یعنی مصرف داخلی ما با توجه به 
پیش بینی جمعیت یکصد میلیون نفری به 35 میلیون تن و صادرات فولاد 

به 20 میلیون تن خواهد رسید.
وی سرانه مصرف فولاد در زمان حاضر در کشور را 237 کیلوگرم اعلام 
و تصریح کرد: این رقم در کشور توسعه یافته ای مانند کره جنوبی یکهزار 
کیلوگرم است. باید در نظر داشت سرانه مصرف فولاد یکی از شاخص های 
توسعه در جوامع است بطوری که تا کمتر از یکصد کیلوگرم در سال برای 
کشورهای کمتر توسعه یافته، بین یکصد تا 300 برای کشورهای در حال 

توسعه و بیش از 300 کیلوگرم برای کشورهای توسعه یافته است.
مدیرعامل فولاد مبارکه گفت: میزان مصرف فولاد در منطقه خاورمیانه 
53 میلیون تن در ســال است که 30 میلیون آن وارداتی است، بنابراین 
ایران به عنوان بزرگترین تولید کننده فولاد در این منطقه می تواند نقش 
بسزایی در تأمین این نیاز داشته باشد و این موضوع توسعه صنعت فولاد 

را در ایران توجیه می کند.
ســبحانی با اشــاره به برخورداری ایران از دانش فنی تولید فولاد در 
زمینه های ساخت تجهیزات، طراحی و ساخت واحدهای فولادی و نیروی 
تحصیلکــرده، افزود: ایران اکنون 28 میلیون تن ظرفیت آماده به کار در 

تولید فولاد دارد.
به گفته وی اکنون طرح های توســعه تولید فولاد کشــور با ظرفیت 
21میلیون تن به خوبی در حال اجراســت و بــه زودی به چرخه تولید 

کشور اضافه می شوند.
سبحانی همچنین با اشاره به چالشهای موجود در بخش تولید فولاد 
اظهار کرد: چگونگی اســتخراج و فرآوری ســنگ آهن، آب، حمل و نقل، 

منابع انرژی و هزینه تمام شده از جمله این چالش ها است.
وی در بخش دیگری از ســخنان خود به ظرفیتهای موجود در فولاد 
مبارکه اشاره کرد و افزود: این کارخانه،  بزرگترین تولید کننده آهن اسفنجی 

دنیا با 12 میلیون تن در سال و بزرگترین تولید کننده ورق های فولادی 
در خاورمیانه و شمال آفریقاست.

وی با بیان اینکه شــرکت فولاد مبارکه یک درصد از تولید ناخالص 
داخلــی (GDP) و پنج درصد تولید ناخالص داخلی بخش صنعت را به 
خود اختصاص داده است، اظهار کرد: این شرکت حدود 50 درصد از فولاد 
کشور را تولید می کند و همین سهم را تا سال 1404 حفظ خواهد کرد.

وی با تأکید بر این که ظرفیت تولید گروه فولاد مبارکه تا 1404 به 
25 میلیون تن می رسد. تصریح کرد: از ابتدای سال آینده ظرفیت تولید 

فولاد مبارکه به 10/3 میلیون تن می رسد.
وی با اشاره به بهره برداری از سایر طرح های توسعه در فولاد مبارکه 
خاطرنشان کرد: بزودی حدود 1/8 میلیون تن به ظرفیت تولید کارخانه 

اضافه می شود.
دکتر سبحانی در بخش دیگری از سخنان خود با مهم خواندن مسئله 
تأمین گندله و آب مورد نیاز برای واحدهای تولیدی در دســت احداث و 
همچنین حمایتهای مالی گفت: علاوه بر این موارد باید از همین الان به 
فکر تأمین شبکه مناسب حمل و نقل محصولات، تأمین انرژی، بازارهای 
هدف صادراتی محصولات تولید شــده در کارخانجات در دست احداث 
باشیم. به خاطر داشته باشیم فقط در صورت ایجاد بالانس در زنجیر فولاد 
می توانیم افق روشنی در تولید فولاد داشته باشیم، در غیر اینصورت مصرف 
کننده شمش در کارخانه نورد انتظار قیمت پایین تری از تولیدکننده شمش 
دارد و همین طور تولیدکننده شمش انتظار قیمت پایین تر سنگ آهن از 
معدن را دارد و همینطور الی آخر، بنابراین اگر زنجیره تولید کامل نباشد 
همچنان با چالش بزرگی در این زمینه مواجه خواهیم بود. به نظر می رسد 
اگــر مالکیت خطوط تولید که بصورت مجزا در بخش زنجیره فولاد قرار 
دارند با یکدیگر ادغام شوند و کل زنجیره در یک مالکیت قرار گیرد یعنی 
از سنگ آهن تا نورد پراکندگی نداشته باشیم آنوقت است که ارزش افزوده 
در همه بخش ها حاصل خواهد شد، بنابراین قرارگرفتن کل زنجیره فولاد 

در یک مالکیت ارزش افزوده و آرامش بیشتری ایجاد می کند.
بحث بعدی مســئله پول و نقدینگی است که اکنون بحمدالله شرایط 
خوبی فراهم شــده است تا شرکت ها و سرمایه گذاران خارجی نسبت به 
سرمایه گذاری در کشور رغبت بیشتری نشان دهند. علاوه بر این اکنون 
بیش از هر زمان دیگر باید به فکر کاهش هزینه های تولید باشیم تا بتوانیم 
در این بازار رقابتی محصولات کیفی خود را عرضه کنیم ضمن اینکه باید 
به بازاریابی برای محصولات فعلی و آینده نظر بیشتری داشته باشیم و با 
نگاه صادراتی و بازاریابی داخلی و خارجی به فکر تکمیل طرح ها و تولید 

بیشتر باشیم.
وی در ادامه ضمن معرفی شــرکت فولاد مبارکه در حضور میهمانان 
خارجی و داخلی گفت: این شرکت در سال 1991 میلادی تأسیس شدو 
با دارا بودن 11 واحد احیا مستقیم و با تولید 12 میلیون تن آهن اسفنجی 
بزرگترین تولیدکننده آهن اســفنجی در جهان و بزرگترین تولیدکننده 
ورق های فولادی در خاورمیانه و شــمال آفریقاســت. این شــرکت یک 
کارخانه کاملًا به هم پیوسته است و با دارا بودن واحد گندله سازی، احیا 
مستقیم، فولادسازی، نورد گرم و سرد، توانایی تبدیل سنگ آهن به انواع 
ورقهای فولادی اعم از گرم و سرد، ورق رنگی، گالوانیزه و قلع اندود را دارد.

مدیرعامل فولاد مبارکه به منظور آشنایی هرچه بیشتر میهمانان حاضر 
در کنفرانس با گروه فولاد مبارکه افزود: این شرکت چند واحد عملیاتی را 
بعنوان شرکتهای تابعه در زیر مجموعه خود دارد که از آن جمله می توان 
به مجتمع فولاد ســبا در نزدیکی شهرستان لنجان با ظرفیت 750 هزار 
تن، فولاد هرمزگان در بندرعباس با ظرفیت 1/5 میلیون تن تولید اسلب، 
فولاد ســفید دشــت برای تولید یک میلیون تن اسلب و ورق نورد گرم، 
شــرکت تولید ورق خودرو چهارمحال و بختیاری که ورق گالوانیزه مورد 
نیاز صنایع خودروسازی را تأمین می کند، همچنین واحد گالوانیزه کاشان 
و دو پروژه معدنی ســنگان هر کدام با ظرفیت 5 میلیون تن سنگ آهن 

میلیون تن گندله اشاره کرد. و5 
این گزارش حاکیست دومین کنفرانس بین المللی آهن و فولاد ایران 
(متال بولتن) روز سه شــنبه، ششم مهر ماه با هدف معرفی ظرفیت ها و 
توانایی هــای ایران در زمینه تولید و صادرات آهن و فولاد و شناســایی 
فرصتهای جهانی در این زمینه در محل هتل عباسی اصفهان برگزار شد.

در این کنفرانس که تا چهارشنبه،  هفتم مهر ادامه داشت، حدود 150 
مهمان خارجی از بیش از 30 کشور دنیا از جمله انگلیس، ایتالیا،  فرانسه،  ژاپن، 
آلمان، اتریش، اوکراین، ترکیه، آفریقای جنوبی، هند، هلند، سوئد، سوئیس، 
روسیه، چین، سنگاپور، امارات متحده عربی، عمان و لبنان حضور داشتند.

گفتنی است در حاشیه این کنفرانس دو روزه نشست های مختلف در 
زمینه های جایگاه صنعت فولاد ایران در بازار جهانی آهن و فولاد، سنگ آهن 
و زنجیره تأمین فولاد ایران، سرمایه گذاری خارجی در بخش معادن، بهره وری 

در انرژی، گندله سازی، کاربردهای بازاریابی و اهمیت ترابری برگزار شد.
توافق همکاری دوجانبه شرکت های ایریسا و PSI اتریش

PSI یک شرکت سازمان یافته و تحت قوانین موجود جمهوری اتریش 
می باشد که در زمینه های توسعه بازاریابی و پیاده سازی نرم افزار راه حل، 
سیســتم ها و خدمات برای برنامه ریزی تولید، برنامه ریزی، بهینه سازی و 
اجرای تأسیســات تولید تحت نام »راه حل فلزات PSI« در صنایع فلزات 
فعال در سراسر جهان است و تمایل دارد تا به گسترش فرصت های کسب 
و کار خود ادامه دهد. در این راستا، شرکت ایریسا با پشتوانه ارائه خدمات 
ویژه خود در زمینه راه حل های IT، به عنوان یکی از شرکت های پیشرو 
در ارائه خدمات به صنایع معدنی و فلزات ایران، مایل اســت تا به سمت 
گسترش فرصت های تجاری خود به همراهی PSI بپردازد، بدین منظور 
طرفین توافق دارند تا با ایجاد یک رابطه قابل اعتماد و بلند مدت نسبت 
به عرضه محصولات PSI برای تمامی کارخانجات موجود و جدید صنایع 

فلزی اقدام نمایند.
این همکاری استراتژیک با تمرکز بر بازار ایران بوده، اما صرفاً به این 
بازار محدود نمی شود. ضمن این که طرفین توافق دارند تا همکاری های 
خود را در جهت توسعه بازار، فعالیت های فروش، پیاده سازی پروژه و تعمیر 
و نگهداری و همچنین پشــتیبانی و تبادل راه حل توسعه، اجرای فرایند 
خاص، محصولات شناخته شده، معماری راه و مدیریت پروژه ارائه نمایند. 
علاوه بر این طرفین توافــق به همکاری در پیگیری و اجرای پروژه های 
صنایع فولاد و آلومینیوم را در کل زنجیره تولید با تمرکز بر حوزه کسب 
و کار،  حمایت از فرایند اتوماسیون، اجرای تولید،  مدیریت زنجیره تأمین، 
برنامه ریزی تولید و سیســتم  های بهینه سازی داشته  و با در نظر گرفتن 
انجام وظایف خود مطابق با مفاد این موافقتنامه و همچنین سهم مربوط 

به خود در هر پروژه و یا قرارداد تعمیر و نگهداری عمل می نمایند.
طرفین قصد دارند تا باهمکاری خود در جهت توســعه و پیشــرفت 
 PSI محصول برای پوشــش راه حل های خاص محلی براســاس راه حل
اقدام کرده تا بتوان نســبت به پوشش و حمایت از کل زنجیره تأمین از 
مرحله آماده سازی مواد خام اقدام نمود. همچنین در نظر است تا با ایجاد 
یک ساختار فعالیت توسعه ای مشترک، نسبت به ایجاد راه حل های خاص 

بازار براساس راه حل PSI اقدام شود.
دستاوردهای این توافق نامه شامل: مجوز استفاده از نام، برند و لیسانس 
PSI در تبلیغات، مناقصات و خدمات ایریســا به مشتریان خود، استفاده 
از خدمات و تجربیات PSI در توســعه بازار ایریسیا در داخل و خارج از 
کشور، آشنایی با دانش و فناوری های جدید و انتقال آن به ایران، آموزش 
نیروهای ماهر و مورد نیاز صنایع کشور از طریق ایریسا، آموزش تیم فروش 
جهت ارائه خدمات بیشــتر و مؤثرتر، پشتیبانی از قراردادهای نگهداری 
ایریسا در زمینه های مورد توافق، تدوین سالیانه پلان بازاریابی در جهت 
توسعه خدمات دو شرکت به صنایع مورد توافق و همچنین حمایت همه 
جانبه PSI از پروژه های در دست اجرای ایریسا در خارج از کشور و رفع 
مشکلات حقوقی احتمالی و برگزاری سمینارها و گردهم آیی های مشترک 

در خارج از کشور می باشد.
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت:

با نگاه به بازارهای جهانی، صنعت فولاد کشور را توانمندتر سازیم
اصفهان- خبرنگار کیهان:

معــاون وزیر صنعت، معدن و تجــارت و رئیس هیئت عامل ایمیدرو 
در جریان برگزاری دومین کنفرانس بین المللی آهن و فولاد ایران (متال 
بولتن) در محل هتل عباسی اصفهان گفت: امروز در حالی شاهد برگزاری 
این کنفرانس هســتیم که بیش از 150 میهمان خارجی از شــرکتهای 
معتبر در قالب مدیران و کارشناســان شرکت های بزرگ و معتبر دنیا در 
صنعت فولاد از اروپا و آســیا در اصفهان حضور دارند که این امر فرصت 
خوبی است برای معرفی ظرفیتها و توانایی های ایران و همچنین توسعه 

همکاری های بین المللی است.
مهدی کرباسیان، ســطح کنفرانس آهن و فولاد ایران در اصفهان را 
مطلــوب ارزیابی کرد و افزود: اصفهان، جایگاه ویژه ای در تولید فولاد در 
کشور دارد از این رو مدیران شرکتهای خارجی با حضور در اصفهان و بازدید 
از شرکت فولاد مبارکه و حضور در این کنفرانس، اطلاعات خود را در این 

زمینه به روز کردند و بیش از پیش با ظرفیتهای کشورمان آشنا شدند.
رئیــس هیئت عامل ایمیدرو در ادامه ســخنان خود از افتتاح طرح 
تولیدی 1/8 میلیون تنی فولاد مبارکه در آینده نزدیک خبر داد و اظهار 
کرد: یکی از اهداف اصلی کشور در بخش آهن و فولاد، رسیدن به تولید 

55 میلیون تن فولاد در سال تا افق 1404 است.
وی با تأکید بر اینکه دست یابی به این میزان تولید، برنامه و سیاست 
عملی و واقعی اســت که بدون شــک می توانیم به این هدف دست پیدا 
کنیم افزود: میزان تولید فولاد در کشــور در زمان حاضر 17 میلیون تن 
در سال می باشد این در حالی است که تولید کنونی ما کمتر از ظرفیت 

اصلی صنعت فولاد کشور است.
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت رتبه جهانی ایران در تولید فولاد 
را چهاردهم عنوان و اضافه کرد: ایران جایگاه خوب و روند رو به رشدی 

در زمنیه صادرات فولاد در آسیا و اروپا دارد.
وی همچنین تســریع در جذب منابع و ســرمایه گذاری را عاملی در 
رسیدن به تولید 55 میلیون تن فولاد دانست و اظهار کرد: ما در کشورمان 
از دو امتیاز ارزشــمند معادن بزرگ سنگ آهن و همچنین منابع عظیم 
گازی برخورداریــم که این دو عامل، ارزش افزوده و حداکثر بهره وری در 

صنعت فولاد ایران را به همراه خواهد داشت.
کرباسیان با اشاره به سه میلیارد تن ذخائر قطعی کشف شده در حوزه 
سنگ آهن در کشور گفت: با کارهای انجام شده توسط سازمان توسعه و 
نوسازی معادن و صنایع معدنی ایران (ایمیدرو)، تا یک سال آینده ذخائر 

جدید سنگ آهن را در مقیاس بزرگتری خواهیم داشت.
رئیس هیئت عامل ایمیدرو با تأکید بر اینکه می توان با اســتفاده از 
سنگ آهن کم عیار و فناوری های نوین به ذخایر جدیدی دست پیدا کرد، 
افزود: چندی پیش یک شــرکت اوکراینی قراردادی با یک شرکت ایرانی 
برای اســتخراج 300 هزار تنی کنستانتره از سنگ آهن کم عیار در یزد 

منعقد کرد که اگر این کار با موفقیت انجام شود آن را بطور زنجیره ای در 
دیگر نقاط کشور نیز توسعه خواهیم داد.

کرباسیان همچنین محدودیت منابع مالی را مهمترین مسئله صنایع 
کشور خواند و گفت: این اتفاق به دلیل کاهش قیمت جهانی نفت پیش 
آمده است. به همین دلیل ما برای تأمین منابع مالی باید به سمت جذب 

منابع از محل سرمایه گذاری های خارجی حرکت کنیم.
وی با بیان اینکه دولت این موضوع را در دســتور کار خود قرار داده 
است، اظهار کرد: جذب 50 میلیارد دلار سرمایه خارجی در برنامه ششم 

توسعه پیش بینی شده است.
کرباسیان، دومین مسئله صنایع کشور را زیرساخت هایی مانند حمل 
و نقل و آب خواند و گفت: با توجه به شــبکه حمل و نقل کشور، هزینه 

تمام شده بالاست که باید برای رفع آن اقدام شود.
وی میزان سرانه مصرف فولاد در کشو را بین 200 تا 230 کیلوگرم 
عنوان و اضافه کرد: این رقم باید تا سال 1404 به 350 کیلوگرم برسد.

وی همچنین استفاده از فناوری های نوین، نیروی انسانی کارشناس، 
توجه به بهره وری و کاهش قیمت تمام شده را برای توسعه صنعت فولاد 

ضروری دانست.
وی کمبود نقدینگی را یکی از مشکل های صنعت فولاد کشور برشمرد 
و افزود: دولت یازدهم اقدام خوبی برای رفع این مشکل با در نظر گرفتن 
اعتبــار 160 هزار میلیارد ریالی برای حمایت از هفت هزار و 500 واحد 

صنعتی کوچک و متوسط انجام داده است.
رئیس هیئت عامل ایمیدرو ضمن قدردانی از تلاش تمامی فولادسازان 
کشور افزود: سال گذشته با صادرات بیش از 4 میلیون تن فولاد به رکورد 
خوبی در صادرات رســیدیم که امسال نیز همین روند در دستور کار است. 
در عین حال این فکر بســیار درســتی است که تولید کنندگان فولاد بازار 
را فقط بازار داخلی نمی بینند و صادرات را بعنوان یکی از محورهای اصلی 
تلقی نموده اند این باعث می شــود که علاوه بر افزایش صادرات شاهد رشد 
کیفی محصولات خود نیز باشــیم همچنین ایــن موضوع می تواند قیمت 
تمام شــده را نیز کنترل نماید باید همواره با نگاه به بازارهای جهانی خود 

را توانمندتر سازیم.
دکتر کرباسیان در همین رابطه تصریح کرد: از اقدامات ضروری دیگری 
که در این راستا باید به آن توجه داشته باشیم این است که باید بپذیریم 
بحث بهره وری در کشور ما مفغول مانده و پایین است اگر بتوانیم به نرخ 
بهره وری منطقی برسیم و منابع مالی مناسب به صنعت کشور تزریق کنیم 
که البته امیدواریم برگزاری این کنفرانس در ایران تأثیر به سزایی بر حل 
این مشــکلات بگذارد در این حالت اســت که نه فقط فولاد بلکه تمامی 

صنایع به جایگاه واقعی خود خواهند رسید.
وی در خاتمه سخنان خود گفت: امروز دنیا دنیای رقابت و قیمت تمام 
شده هرچه پایین تر است. رقابت در حوزه تجارت بسیار خشن و بی رحم 
اســت باید تلاش کنیم با کمک دولت و تولید کنندگان، اجناس رقابتی 

کیفیت و قیمت تمام شده هر چه پایین تری تولید کنیم. با
اصفهان- محمدعلی شاه علی

مدیرعامل فولاد مبارکه اصفهان:

ارزشافزودهوآرامش،دربنگاههایبازنجیرهکاملتولیدتحققمییابد

رهبر انقلاب:

یکیازنیازهایمهمحوزهعلمیه
تدوینطرحتحولوبرنامهریزیبلندمدتاست

حضرت آیت الله العظمی خامنه ای رهبر معظم انقلاب 
اســلامی صبح دیروز در دیدار اعضای شــورای عالی 
حوزه های علمیه، حوزه  علمیه را از حکومت اســلامی 
انفکاک ناپذیر دانستند و با تأکید بر نیازمندی حکومت 
اســلامی به حوزه  علمیه »پرمغز و صاحب علم و پویا و 
نوآور و آشنا با نیازهای روز« به  منظور امتداد معارف و 
احکام اسلامی در ابعاد مختلف زندگی و اعماق جامعه 
گفتند: یکی از نیازهای مهم حوزه  علمیه در شــرایط 
کنونی، »تدوین طرح تحــول« در حوزه و برنامه ریزی 
بلندمدت، دقیق و زمان بندی  شده بر اساس این طرح 

تحول و اهداف مورد نظر است.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی رهبر معظم انقلاب ایشان 
با تأکید بر اینکــه برنامه ریزی های حوزه  علمیه در بخش های 
مختلف به ویژه دانش آموختگی و دانشــوری، اجرایی و عرصه  
حکومــت باید با هدف پشــتیبانی و تغذیه  ارتباط با حکومت 
اسلامی باشد، افزودند: حوزه  علمیه پشتوانه  اقامه  حکم اسلامی 
است، بنابراین اگر حکومت اسلامی، حکم اسلامی را به خوبی 

اجرا کند، حوزه  علمیه باید با تمام وجود از آن حمایت کند و 
اگر دچار اشتباه می شود، تذکر دهد.

رهبــر انقلاب اســلامی »برنامه  بلندمــدت« برای حوزه  
علمیه را بسیار ضروری برشمردند و خاطرنشان کردند: دراین 

برنامه ریزی باید اهداف کاملًا مشخص و قابل دستیابی و دارای 
زمان بندی باشــند به گونه ای که برنامه  قابل سنجش کمّی و 

همچنین قابل انعطاف باشد.
حضرت آیت الله العظمی خامنه ای با تأکید بر اینکه برنامه  

بلندمدت حوزه باید مبتنی بر یک »طرح تحول حوزه« باشد، 
افزودنــد: باید یــک »مرکز مطالعات راهبردی« متشــکل از 
نخبگان و فرزانگان هوشــمند حوزوی تشکیل و برنامه  تحول 

و دیگر برنامه های راهبردی حوزه، در این مرکز تدوین شوند.
ایشــان در پایان سخنان خود، چند توصیه را بیان کردند 
و گفتند: پرهیز از دیوان ســالاری های شبه دولتی، نشست و 
برخاست مدیران حوزه با طلبه ها، ایجاد فضای انس با قرآن در 
میان طلاب، شناسایی استعدادهای برتر، ترویج مطالعه به ویژه 
در زمینه  ســیرِ تاریخِ علوم حوزه و تفســیر، تربیت مبلغ های 
قلمی، ســخنور و مبلغ فضای مجازی ازجمله نکاتی است که 

باید در حوزه های علمیه توجه ویژه ای به آنها شود.
پیش از بیانات رهبر انقلاب اســلامی، آیت الله استادی - 
دبیر شــورای عالی حوزه های علمیه- گزارشــی از برنامه ها و 

فعالیت های این شورا و مشکلات پیش روی آن بیان کرد.
همچنین حجت الاســلام والمســلمین اعرافــی - مدیر 
حوزه های علمیه- مهم ترین اقدامات انجام گرفته طی سال های 

اخیر در بخش های مختلف حوزه های علمیه را تشریح کرد.

رئیس دفتــر مقام معظم 
تاکید  به  اشــاره  با  رهبری 
رهبــری معظــم انقــلاب 
درخصــوص دســتگیری و 
جامعه  نیازمندان  از  حمایت 
گفت: ســتاد اجرایی فرمان 
امام)ره(تــا حد امــکان از 

نیازمندان دستگیری کند.
والمسلمین  حجت الاســلام 
محمدی گلپایگانی روز یکشنبه 
(11 مهرمــاه) در آییــن افتتاح 
170 مســجد و کانون فرهنگی 
درباره فعالیت های ستاد اجرایی 
این  افــزود:  امــام(ره)  فرمــان 
فعالیت هــا باید با اخلاص همراه 
باشــد در ایــن صــورت برکت 

در آیین افتتاح 170 مسجد و کانون فرهنگی

رئیس دفتر رهبر انقلاب: برای حمایت از نیازمندان 
باید بیشتر تلاش كرد

خواهد داشت.
وی با گرامیداشــت فرارســیدن ماه محرم اظهار کــرد: ابا عبدالله با 
خدا معامله کرد که توانســت حوادث روز عاشــورا را تحمل کند و ما اگر 

می خواهیم خدا به ما نظر کند باید متصل به اهل بیت(ع) باشیم.
رئیس دفتر مقام معظم رهبری با اشاره به تاکید رهبری معظم انقلاب 
درخصوص دســتگیری و حمایت از نیازمندان جامعه گفت: ستاد اجرایی 

فرمان امام(ره) تا حد امکان از نیازمندان دستگیری کند.
حجت الاسلام والمسلمین گلپایگانی در ادامه اقامه نماز جماعت را از 
موارد لازم برای اســتمرار فعالیت مسجد بیان کرد و گفت: حضور فردی 

روحانی که با اخلاق خوش مردم را جذب مسجد کند ضروری است.
به گزارش ایرنا، 170 مســجد و مرکز فرهنگــی در مناطق محروم 
به عنــوان هدیه رهبر معظم انقلاب اســلامی با حضور حجت الاســلام 
والمســلمین محمد محمدی گلپایگانــی رئیس دفتر مقام معظم رهبری 

افتتاح شد.

این مســاجد و مراکز فرهنگی در راستای اجرای منویات مقام معظم 
رهبری مبنی بر رسیدگی هر چه بیشتر به مناطق محروم و کمتر توسعه 

یافته به بهره برداری رسیده است.
این مساجد و مراکز فرهنگی در مناطق محروم سراسر کشور احداث و 

یا تکمیل شده اند که از طریق ویدیو کنفرانس گشایش یافت.
در سال های گذشته ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام(ره) از طریق 
بنیاد برکت در این زمینه فعالیت هایی داشــته و تاکنون 700 مســجد و 
مرکز فرهنگی و مذهبی شامل مسجد، حسینیه، خانه عالم، حوزه علمیه و 

دارالقرآن در مناطق محروم کشور به بهره برداری رسیده است. 
همچنین بنیاد برکت با مشــارکت منطقه آزاد اروند، بنیاد مســکن 
انقلاب اســلامی و ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام یــک هزار و 870 
واحد مســکن محرومان را بهسازی و مقاوم سازی کرده که در روستاهای 

شهرستان های آبادان و خرمشهر به بهره برداری رسیده است.

همدان- خبرنگار کیهان:
پیکرهای پاک دو شهید و دو مادر شهید در همدان 

تشییع شد.
با حضور پرشکوه اقشار مختلف مردم قدرشناس همدان، 
نماینده ولی فقیه در اســتان و امام جمعــه، فرمانده نیروی 
زمینی سپاه، استاندار، فرماندار و دیگر مسئولان، پیکر شهید 
مدافع حرم محمدرضا زارع  الوانی، جانباز دفاع مقدس شــهید 
رحیم تفریجانی، مادر شــهید صوفی و مادر شهیدان مینایی 

تشییع و به خاک سپرده شد.
به گزارش خبرنگار ما، شهید مدافع حرم محمدرضا زارع  
الوانی عضو یگان ویژه صابرین نیروی زمینی سپاه بود که ششم 
مهرماه در عملیات مستشاری و در راه حفظ و حراست از حرم 

مطهر حضرت زینب کبری(س) در سوریه به شهادت رسید.

همچنیــن جانباز 70 درصد دفاع مقدس شــهید رحیم 
تفریجانی که ســال 65 در آبادان مورد اصابت ترکش خمپاره 
قرار گرفته بود، پس از تحمل ســال ها رنج و درد جانبازی، به 
همرزمان شهیدش پیوست و پیکر وی همزمان با شهید مدافع 

حرم تشییع شد.
پیکر مرحومــه منصوره نظریان، مادر بزرگوار شــهیدان 
حســین و علی مینایی و مرحومه گلزار بختیاری مادر سردار 
شهید حسن صوفی نیز در همین مراسم برروی دستان مردم 

قدرشناس همدان مشایعت شد.
ســه تن از پیکرهای مطهر پس از اقامه نماز و تشــییع 
باشــکوه، در گلزار شهدای باغ بهشت همدان به خاک سپرده 
شدند و پیکر جانباز شــهید تفریجانی به روستای زادگاهش 

تفریجان منتقل شد.

تشییع پیکر 2 شهید جانباز و مدافع حرم 
در همدان

 جدیدترین سامانه 
موشکی دریایی برد بلند 

در اختیار نیروی دریایی سپاه 
قرار گرفت

نیروی دریایی سپاه پاســداران موشک کروز 
جدیدی با برد بلند و با قابلیت شلیک از لانچرهای 

3 فروندی در اختیار گرفته است.
در جریــان رژه بزرگ نیروهای مســلح که امســال 
همزمان با آغاز هفته دفاع مقدس برای اولین بار در سطح 
ملی در بندر عباس و در حاشیه خلیج فارس برگزار شد، 
سامانه ها و تجهیزات مهمی در حوزه های هوایی، زمینی، 
دریایی، پدافند و هوافضا به نمایش درآمد که یکی از این 
سامانه ها که از چشم رسانه ها نیز دور ماند، سامانه موشکی 

جدید ضد اهداف دریایی با نام »قمر بنی هاشم« بود.
این ســامانه که  بر روی لانچــر زمینی (خودرویی) 
به نمایش گذاشــته شــد، متعلق به نیروی دریایی سپاه 

پاسداران است.
دریــادار علی تنگســیری جانشــین فرمانده نیروی 
دریایی ســپاه نیز در گفت وگو با فارس با بیان اینکه این 
موشک یک موشک »دوربرد« دریایی محسوب می شود، 
اظهار داشت: موشک فوق فعلا از روی لانچرهای ساحلی 
پرتاب خواهد شــد ولی در آینده نزدیک قابلیت نصب و 

شلیک از روی شناورها را نیز خواهد داشت.
دریادار تنگسیری به میزان برُد این موشک اشاره ای 

نکرد.
بنابــر آنچه در جریــان رژه به نمایــش درآمد، این 

موشک از روی لانچرهای 3 فروندی شلیک می شود.
ســپاه پاســداران انواع مختلفی از موشک های کروز 
دریایی از قبیل »نور« با برد 120 کیلومتر، »قادر« با برد 
250 کیلومتر و »قدیر« با برد 300 کیلومتر را در اختیار 
دارد که این موشک ها هم از ساحل، هم از شناور و هم از 

هواگردها قابلیت شلیک دارند.


